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VAKCÍNA SPUTNIK V? ZDE JSOU OFICIÁLNÍ
ČÍSLA!
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RUSKO: Proč najednou ti “zobrazovači mrtvol” v televizi neukáží, jak funguje ruská vakcína Sputnik
V, a proč pod zázrakem amerického Pfizeru se dostáváme do nebeských výšin?

Jásot, jak ti Rusáci dostávají posmrtné pomazání, zatímco my máme excelentní americké vakcíny a
jak jsme zametli s tím proradným Putinem byl velký. A náckové v čele s Vojtěchem by nás raději
zastřelili, pokud pochybujeme!

Prostě demokracie ze západu jakoby nás vrátila do roku 1939, kdy nám nacisti vyhrožovali pořádkem
a disciplínou! A západ nás prodal za miliomy mrtvých a umučených!

Počet nově nakažených koronavirem v Rusku
měsíc stagnuje, a už pátý den v řadě ubývá
V pondělí ruský premiér Michail Mišustin uvedl, že tempo růstu výskytu koronaviru v Rusku se
snížilo, ale situace zůstává napjatá. V nemocnicích je stále hodně lidí. Prostě nelže. A data tam,
narozdíl od nás, nejsou utajovaná!

Kdyby ti zločinci povolili v České republice kvalitní Sputnik V, mohlo být naočkováno o milion,
možná i o víc lidí, kteří důvěřují klasickým vakcínám a nikoliv komerčně propagované a nakonce
zoufalé vakcíně Pfizer! A statisíce lidí se chodilo pro americké drogy Pfizer, protože je náckové z
vlády a prodejci Pfizeru vydírali. Ne pro zdraví, protože (jak se ukazuje), podvodným vakcínám z USA
nevěří oprávněně, a lhůty se rychle zkracují, ale aby je zločinci kolem Vojtěcha nevydírali!

Mimochodem, grafy za poslední dny: a Rusko opět vítězí

Rusko – Sputnik V
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Německo – Pfizer



Nejdůležitější otázka pro hvězdnou pěchotu Vojtěcha
Tak jak je to?Buď vakcíny mají na epidemii malý vliv (mimo polymorbidních s několika
nemocemi), nebo mají vliv velký.

Pokud velký, vede ruský Sputnik vysoko na body a míle daleko a Pfizer je sajrajt, který totálně
propadl.

Nebo vliv vakcína na zdravé skoro nemá a pak bychom měli potrestat šmejdy, co nás vydírají!

 

Není to rozkošná otázka, na kterou rozhodně nedají
vakcinační šmejdi odpověď?
Proto zítra:



 

Ani v Rusku ale neberou covid-19 na lehkou váhu. Stejně jako ti skuteční odborníci u nás prosí, aby
se lidé, kteří mají přidružené nemoci, nebo nadváhu víc, než tělo unese a imunita zvládne, šli pro
vakcínu: ale prověřenou a kvalitní!

Video – Před více než rokem jsme obdrželi vakcínu – první registrovanou léčbu COVID-19 na světě,
Sputnik V. Dnes se používá v 71 zemích s celkovým počtem obyvatel 4 miliardy a zachránila miliony
životů. Virus však stále útočí – a nejnebezpečnější je tam, kde se očkování stále bere na lehkou váhu.

A s tím se dá jedině souhlasit! Pokud nemocný s těžkou cukrovkou zesměšní vakcínu, je
stejný hlupák, jako vytřeštěný Flégr z opačné strany, který útočí na zdravé a dokonce
žádoucí, aby si nakažením covid prošli!
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